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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.307.2023
 

W SPRAWIE :

 Realizacji zadania pn. Rozwój terenów zieleni w Gminie Karpacz poprzez tworzenie i 
odnowienie terenów zieleni w celu poprawy jakości środowiska – Skwery Parki.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu w Parku Przy Skoczni, który połączony jest drewnianą ścieżką z uli-
cą  Rybacką  występuje  zagrożenie  w postaci  niebezpiecznych  elementów starego
ogrodzenia ( betonowe słupy, skorodowana siatka) przylegających bezpośrednio do
ścieżki, którą uczęszczają mieszkańcy i turyści. Ponadto po zakończonej inwestycji
wykonawca nie wykonał właściwej szczeliny, między drewnianymi elementami ścieżki
a skarpą co może spowodować szybsze zużycie elementów drewnianych ścieżki.

PYTANIA :
         

1. Kiedy zostaną usunięte niebezpieczne elementy ogrodzenia?
2. Kiedy wykonawca robót wyłoniony w przetargu we właściwy sposób oddzieli elementy

drewniane ścieżki od przylegającej skarpy.

Załącznik:

-  dokumentacja fotograficzna
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